
PROTOKÓŁ NR 24/2016 

Z OBRAD XXIV SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 3 LUTEGO 2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną lista obecności 

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

- Sekretarz Gminy  Pani Elżbieta Kowalczyk 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Administracji i 

cyfryzacji za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego o zmianę urzędowej nazwy 

miejscowości Wojtówka  na Wójtówka . 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Planowania 

Przestrzennego , Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświatowej 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

8. Sprawy różne 

9. Zakończenie obrad XXIV Sesji Rady Gminy Sochaczew . 

 

AD. 1 

Obrady XXIV Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.00 . 

W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum . 

 

AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad XXIV Sesji Rady Gminy  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie  
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AD. 3 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Administracji i Cyfryzacji 

za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego o zmianę urzędowej nazwy miejscowości 

Wojtówka na Wójtówka przedstawiła Pani Sekretarz Gminy  

W związku z tym , że nie było pytań w sprawie przedstawionego projektu uchwały Pan 

Przewodniczący poprosił radnych o przystąpienie do głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/100/2016 w sprawie 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Administracji i Cyfryzacji za pośrednictwem 

Wojewody Mazowieckiego o zmianę urzędowej nazwy miejscowości Wojtówka na 

Wójtówka  

 

AD. 4 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Magdalenę Krajewską 

o przedstawienie wniosku Prezydium Rady Gminy Sochaczew odnośnie zmian w składach 

komisji Rady Gminy Sochaczew. 

Pani Krajewska zaproponowała , aby ze składu Komisji Planowania Przestrzennego odwołać 

Pana Sławomira Zielińskiego , a powołać Go do Komisji Rewizyjnej . Natomiast radną Panią 

Dominikę Misiak  wybraną w wyborach uzupełniających do Rady Gminy Sochaczew 

powołać do składu Komisji Planowania Przestrzennego , Rolnictwa i Ochrony Środowiska i 

Komisji Oświatowej . 

Pan Przewodniczący  przedstawił  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  dotyczącej 

składu Komisji  Planowania Przestrzennego , Rolnictwa i Ochrony Środowiska . 

- w głosowaniu nad przestawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/101/2016 w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji Planowania Przestrzennego , Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska  
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AD. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński  przedstawił projekt uchwały w 

sprawie uzupełnienia składu  Komisji Oświatowej  

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/102/2016 w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji Oświatowej 

 

AD. 6 

Pan Przewodniczący Rady Gminy  przedstawił projekt uchwały w sprawie uzupełnienia 

składu Komisji Rewizyjnej 

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr  XXIV/ 103 / 2016 w sprawie  

zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji Rewizyjnej  

 

AD. 7 

Plan Pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący rady gminy Pan Czesław 

Ćwikliński  

- w głosowaniu nad przyjęciem planu pracy udział wzięło 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/104/2016 w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji rewizyjnej na I półrocze 2016 roku 
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AD. 8 

W sprawach różnych głos zabrali : 

 

Sekretarz Gminy Pani  Elżbieta Kowalczyk poinformowała o przystąpieniu Gminy 

Sochaczew do opracowania Strategii Rozwoju Gminy  Sochaczew na lata 20162022 i 

poprosiła sołtysów o pomoc i zaangażowanie mieszkańców w wypełnianiu ankiet na temat 

strategii . 

Pani Sekretarz poinformowała , że konsultacje społeczne na temat strategii odbędą się 18 

lutego w Urzędzie Gminy 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponowała zorganizowanie spotkania z sołtysami w 

celu wyjaśnienia zasad wypełniania ankiet  

 Pani Sekretarz omówiła ankietę na temat strategii i poprosiła sołtysów o zorganizowanie 

zebrań z mieszkańcami w sprawie opracowywania Strategii Rozwoju Gminy Sochaczew 

Przewodniczący Rady Gminy  poprosił przewodniczących komisji Rady Gminy o 

przedstawienie planów pracy na I półrocze 2016 roku 

Plan Pracy Komisji Budżetowej przedstawił Pan Gabriel Krakowiak  

Pan Przewodniczący rady Gminy poprosił o umieszczenie w planie pracy tematu dotyczącego 

ryczałtów na samochody  pracowników  

Pan Krakowiak zaproponował umieszczenie tematu ryczałtów na samochody na posiedzeniu 

komisji w dniu 17 lutego 2016 roku 

 

Pani Wódka Jadwiga stwierdziła , że Biblioteka Gminna zajmuje małe pomieszczenie , 

zaproponowano przeniesienie biblioteki w inne miejsce w związku z rozbudową szkoły , ale 

nadal jest to ten sam  poziom piwnic i nie wiadomo , czy Kierownik Gminnej Bibliotek 

będzie zadowolony. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  , że doszły Go niepokojące słuchy na temat 

rozbudowy szkoły w Kątach i zaproponował powołanie doraźnej 2-3 osobowej komisji  do 

sprawdzenia tego  .  Pan Przewodniczący stwierdził , że dziwne jest , że inwestora jakim jest 

Rada Gminy nie wpuszcza się na teren budowy  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński powiedział , że dziennik budowy 

powinien być przedstawiony  radnym. Pan Przewodniczący twierdził , że należy zrobić 

porządną kontrole na budowie , bo sami pracownicy , którzy tam pracują zwracają uwagę na 

błędy na budowie i twierdzą , że tam buduje się źle . 

Pani Czyżniewska nie dba o interes gminy , a Kierownik  budowy pilnuje , aby skończyć 

budowę i wziąć pieniądze 
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Pan Przewodniczący stwierdził , że nie Rada Gminy nie powinna pozwalać na takie 

zachowania , nie powinni być dobrymi wujkami , bo to źle wychodzi , ktoś chce ma nas  

zarobić duże pieniądze. Na takiej budowie inspektor nadzoru powinien być codziennie .Gdy 

radni chcieli obejrzeć budowę stwierdzono , że nie ma nawet jednego kasku , aby radni mogli 

wejść na teren budowy . 

 

Pani Jadwiga Wódka poinformowała , że w czasie gdy Ona rozbudowywała szkołę , to była 

na budowie codziennie  , Jeśli inspektor budowy jest z prawdziwego darzenia , to wyłapie 

wszystkie usterki . Gdy wykonawcy zostaną wypłacone wszystkie pieniądze , to z tymi 

problemami zostaje gmina i dyrektor szkoły .  

Pani Wódka stwierdziła , że kiedyś zwróciła uwagę , że źle zrobione zostały drzwi w szkole w 

Gawłowie , to mimo niezadowolenia te drzwi poprawiono  

Pan Wojda zapytał dlaczego Pan Przewodniczący Rady Gminy nie chce aby przeznaczać 

grunty na tereny pod zabudowę mieszkaniową , skoro są już takie wsie gęsto zabudowane np. 

Kąty i tam inni mieszkańcy też chcieliby podzielić ziemię na działki budowlane. 

 

Pan Przewodniczący rady Gminy stwierdził , że należałoby się zastanowić ile już mamy 

wydzielonych działek budowlanych , bo mamy ich bardzo dużo . Przewodniczący stwierdził 

,że nie jest przeciwny temu , aby właściciel dzielił na działki sam, robił tam drogę , a gdy 

powstaną tam domy , to gmina założy tam światło i wodę . 

Pan Wojda Jan , Pani Offerczak i Pani Górecka Hanna stwierdzili , że gmina powinna dbać o 

to , aby się rozwijała . 

 

Pani Offerrczak – Ciura , zaproponowała odłożenie tematu przekształceń terenu na inny 

termin , bo jest to trudny termin. Zaproponowała , aby tam , gdzie są słabe ziemie powstawały 

działki budowlane , bo ludzie  chcą się budować tam , gdzie jest blisko szkoła , gdzie jest 

blisko do miasta . Ludzie chcą się budować , rozwijać i wyjdzie to z wypełnionych ankiet  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że jeśli ktoś chce podzielić swoje gospodarstwo 

, to powinno być mu wolno to zrobić , ale nie powinno się przekształcać całych obszarów  

Właściciel podzielonych gruntów powinien zrobić sobie drogę , ale taka droga gminie nie jest 

potrzebna , ona jest potrzebna mieszkańcom , którzy tam mieszkają . Po przekształceniu 

gruntów na budowlane właściciel zamiast 30 tys. Zł. za 1 hektar bierze 80 tys. Zł. za jedną 

działkę . Gmina przejmuje drogi za darmo , a później może być oskarżona do sądu o 

wypłacenie odszkodowania za przejętą drogę . Gmina powinna być zobowiązana do 

przejmowania dróg przelotowych , stanowiących ciągi komunikacyjne , a nie osiedlowych , o 

drogi osiedlowe powinni dbać mieszkańcy . 
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Pan Wojda stwierdził , że on chce zrobić drogę łączącą dwie wsie  

Pan Nagłowski Tomasz stwierdził , że działek jest faktycznie dużo , ale nie zawsze wszystkim 

podoba się miejsce położenia , Pan Nagłowski stwierdził, że należy wysypać drogę koło Pani 

Zygmunciakowej , przy lesie miały być wycięte drzewa , ale na razie nie są,bo podobno Płock 

poprosił o podanie łacińskich nazw drzew . 

 

AD. 9 

Obrady XXIV Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11.35 

 

 

      Protokółowała                                                                        PRZEWODNICZĄCY  

Wiesława Dałkiewicz                                                           RADY GMINY SOCHACZEW 

                                                                                                       Czesław Ćwikliński 

 


